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Pojďme se Babišovi postavit ve volbách, vyzval Pavel
novinky.cz/clanek/domaci-verdikt-respektujeme-shodli-politici-po-rozhodnuti-soudu-40419456

„Babišovi posílenému rozhodnutím soudu a o voliče (Josefa)

Středuly se musí postavit někdo, kdo má potřebné zkušenosti a své

největší bitvy už má za sebou. Babiše s vaší podporou porazím ve

volbách, pojďte volit,“ uvedl v bezprostřední reakci na Twitteru další

z prezidentských kandidátů Petr Pavel, generál ve výslužbě.

Vyzval voliče, ať jdou „porazit Babiše ve volbách“.

POJĎME PORAZIT BABIŠE VE VOLBÁCH
Babišovi posílenému rozhodnutím soudu a o voliče Středuly se musí postavit někdo, kdo má
potřebné zkušenosti a své největší bitvy už má za sebou. Babiše s Vaší podporou porazím ve
volbách, pojďte volit.

— Petr Pavel (@general_pavel) January 9, 2023

„Právní stát stojí na tom, že respektujeme rozhodnutí justice, ať se

nám osobně líbí či nelíbí. O charakteru pana Babiše si veřejnost

udělala názor sama ne jen během procesu - veřejně přiznaná lež,

chování k vlastní rodině,“ uvedl v reakci na verdikt soudního senátu

pod vedením soudce Jana Šotta ministr vnitra Vít Rakušan (STAN),

podle něhož si každý může učinit osobní soud sám.

Statečné rozhodnutí soudce

Místopředseda ANO a bývalý předseda Sněmovny Radek Vondráček

Právu řekl, že rozhodnutí soudu považuje za dobrou zprávu pro

českou justici. „Je to statečné rozhodnutí pana soudce, i vzhledem

k načasování. V závěrečné řeči nezazněly žádné konkrétní důkazy

a soud rozhodl, jak rozhodl,“ uvedl Vondráček, který je právník.

„Dívám se na to tak, že je třeba respektovat rozhodnutí nezávislého

soudu. Je ale také potřeba vidět, že kauza Čapí hnízdo je pouze jeden

střípek v celé té mozaice negativního působení Andreje Babiše v této

zemi,“ řekl Právu další kandidát na prezidenta, senátor Marek Hilšer.
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Jsem velmi rád, komentoval Babiš verdikt

Domácí

„Řada věcí zůstává nevyjasněná, například

otrávení řeky Bečvy, se kterou je také spojován.

Nebezpečím pro Českou republiku také stále

zůstává jeho dlouhodobý střet zájmů,“ dodal

Hilšer. K tomu, jak by mohl verdikt ovlivnit

volební klání se vyjadřovat nechtěl. „Nechci o tom spekulovat,

nechme to na voličích,“ řekl Právu.

„Nezbývá, než důvěřovat soudu a vzít to na vědomí. To nic nemění na

jeho hanebném chování nejenom v tomto případě. To nic nemění na

tom, že takový člověk se nesmí stát prezidentem ČR,“ uvedl

k rozsudku Babišův dlouholetý kritik a někdejší ministr financí

Miroslav Kalousek.

Babiš se trestného činu nedopustil…Nezbývá, než důvěřovat soudu a vzít to na vědomí. To
nic nemění na jeho hanebném chování nejenom v tomto případě. To nic nemění na tom, že
takový člověk se nesmí stát prezidentem ČR. https://t.co/Tv2O4lc0LS

— Miroslav Kalousek�� (@kalousekm) January 9, 2023

„Jde o rozhodnutí nezávislého soudu, které prozatím není

pravomocné. Žijeme v právním státě, lze k tomu tedy mít jediný

komentář, že toto rozhodnutí respektuji. Stejně jako další postup

orgánů činných v trestním řízení,“ sdělil Právu k rozsudku šéf

lidoveckých poslanců Marek Výborný.
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